
No:231207 
元朗東莞同鄉會王少強夫人幼稚園 

 

敬啟者： 

(一)本校舉辦之「親子聖誕飾物設計比賽」，多謝家長熱烈

支持，評選工作已完竣，茲公佈獲獎學生名單如下： 

 高班 低班 幼班 

冠 軍 

亞 軍 

季 軍 

優異獎 

 

蔡  虔 

穩子怡 

陳暐文 

鄧詩雅 

吳卓珅 

鄧嘉寶 

梁卓楓 

郭尹彥 

白耀謙 

吳芷溶 

盧書耀 

盧文靜 

穩子雯 

陳無雙 

鄭志嘉 

張櫟均 

黃毓軒 

王銘馨 
 

十二月五日(星期二)舉行頒獎，得獎學生獲得獎品

及獎狀，凡參加學生亦獲得紀念品乙份。 

(二)十二月十一日(星期一)為選舉翌日假期。 

(三)十二月二十日(星期三)舉行聖誕節化裝舞會，學生穿

著「扮演」的服裝回校，要攜帶生日會袋，不用帶書

包，上午班及全日班上午九時回校，下午一時放學。

(全日班下午不設留校照顧) 

(四)由十二月二十一日(星期四)至二零二四年一月一日(星

期一)為聖誕及元旦假期，一月二日(星期二)照常回校

上課。 

此致 

貴家長 

校長 鄭家鳳 啟 

二零二三年十二月五日 

  家長閱後簽署：_____________ 
  



 

YUEN LONG TUNG KOON DISTRICT ASSOCIATION  

MRS.WONG SIU KEUNG KINDERGARTEN 
No: 231207 

  5th December, 2023 

 

Dear Parents, 
 
(1) Our “Parent-child Christmas Decoration Design Contest” came to end.  We 

thank for your support to this event.  The selection has been completed.  
The list of winners are shown as follows : 
 

 K3 class K2 class K1 class 

Champion 蔡  虔 

穩子怡 

陳暐文 

鄧詩雅 

吳卓珅 

鄧嘉寶 

梁卓楓 

郭尹彥 

白耀謙 

吳芷溶 

盧書耀 

盧文靜 

穩子雯 

陳無雙 

鄭志嘉 

張櫟均 

黃毓軒 

王銘馨 

1st Runner-up 

2nd Runner-up 

Merit 

2 

The prize-giving ceremony is held on 5th December, 2023 (Tuesday).  The 
winners award both prize and certificate.  In the meantime, each participant 
receives a souvenir. 

(2) 11th December, 2023 (Monday) is the day following Election day. 

(3) We will hold a Christmas costume party on 20th December, 2023 
(Wednesday).  Students should dress the special costumes and carry the 
party bags to school and no need to bring school bag. The school time is 
from 9:00 a.m. to 1:00 p.m. on that day. The students will dismiss at 1:00 
p.m. 

(4) Christmas and New Year holidays start from 21st December, 2023 (Thursday) 
to 1st  January, 2024 (Monday). All students should be back to school on 
2nd January, 2024 (Tuesday).  
 

 Yours faithfully, 

Cheng Ka Fung 

 Principal 

 

I have read and understood this circular.  

 

                                                 Signed by Parent : ____________________ 

   

                                                 
    

 Date : ______________________________ 


